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      99   גיליון מספר
 

 

.1.1924 
 

 טון -חרוב

 השבועון שנותן את הטון

 

 ..... אז מה היה לנו
 

לאחר הסברים והצגת ההיתכנות  .ביום ראשון התקיימה אסיפת האגש"ח – אסיפת אגש"ח •
אינה  המהלךשמהות להזכיר חשוב  .הכלכלית אושרה ברוב גדול הצעת הועד להנהיג כשרות במטבח

מדובר ביוזמה של מנהלת המטבח להעלאת  ,דת, בית כנסת או החזרת העם בתשובה חלילה
היערך להטמעת המהלך עכשיו נדרש ל פוטנציאל מכירת הארוחות בחדר האוכל והגדלת ההכנסות.

הרב ענה  ,ובכללהחששות שעלו בנוגע למוסיקה בליל סדר  ןלענייוכבר היום ביקר אצלנו כבוד הרב....
הודעה על תחילת הנהגת הכשרות תבוא בהמשך )זה לא "אני אחראי על האוכל ולא על המוזיקה"....

וימשיך להיות כל מה כוכבה הסבירה בדיון שלא נרגיש בשטח הרבה שינוי  ,יהיה מחר בבוקר....(
 בהמשך האסיפה שמענו את המועמדים לכהונה בועד האגש"ח ולאחרעד היום.  התרגלנו אליוש

 בהצלחה. הרבה ,וניק לויהצבעה בקלפי נבחרו עירית דורון 
 

על לחברי הועד  ערן הסביר .לתכנית השקעותהרבות  בבקשותהתכנס ביום רביעי ודן  - ועד אגש"ח  •
 .מדובר בדרישות של גופים חיצוניים בתחום של רישוי עסקיםבעיקר  ,הבקשותחלק מהנחיצות של 

: הולכת וגדלה וכל שנה ממציאים לנו דרישות חדשות כמותאבונם של הרגולטורים בנושא זה )
לקיים את מעלון לתוך המים כדי , )אופס צריך לקנות בגד ים חדש צופים בנו....( מצלמות בבריכה

מערכת הוצאת עשן בחדר  אפילו אם אין אדם בכפר שצריך את זה... ,החוק בנושא הנגשה דרישות
השקעות בצמיחה הדמוגרפית  ,האוכל ועוד ועוד דרישות בלתי פוסקות שכולן עולות המון כסף....(

הציגה ח. נעה . 'וכוכמו תשתיות מצוק דרום, הטמנת קו חשמל ליד מגרשים פוטנציאליים למגורים 
, שיפוץ פנים המועדון מערכת הגברה נורמלית: ירות הקהילתי כמוהבקשות לשיפור ושדרוג השאת 

 יאלץ הועד שיבה הבאהבי... )ריהוט וכו'(, שיפוץ החור השחור, מכונת צילום למרפאת שיניים וכיו"ב
  לעשות את הדבר הכואב ולהחליט מה בעדיפות ומה יחכה לשנה הבאה....

של שלוש שנות חברות אשר סיים תקופת כהונה ועד ההנהלה נפרד מסטיבן רוזן )ג'קסון בלעז...(           
המון תודה ואני מצפים להמשיך , תקופה שמצטרפת להרבה תקופות חברות בועד בשנים עברו ,בועד

 ג'קסון בפעילות חברתית וציבורית.לראות את 
  

 .אייקידובמחוזית יה במקום שני בתחרות יברכות לאראל ולמשפחת סלומון על הזכ – גאווה •
 

מה בנושא לפתקים שלכם במזכירות מזכירה שהתיבה מחכה  – "תיבת פנדורה שכדאי לפתוח" •
 . כואב בנושא קהילה וקהילתיות

 
אשר איפשר אכן החמה הפציעה ליום אחד וביום ט"ו בשבט היה מזג אוויר מדהים   - ט"ו בשבט •

נקווה שהחמה  .לילדי הגיל הרך לחגוג את החג על הדשא וגם שאר הענפים ציינו את החג בטכסים
 לנטיעות בשצ"פ ליד משפחת קמינגס 13:00 -בעת ניפגש כולנו  ,תתחשב בנו )בעיקר הרוח( גם מחר
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כדי לשתול את  ות לנו השנה חפירות עמוקות....אמנו את השרירים שכן צפויאנא  .בשכונת החורש
על פי  ,ייחודי שהכינו לנו ילדי ומשפחות הבר מצווהבערב ניפגש לערב ט"ו בשבט העצים שהוזמנו. 

 מהנה.מאד התכנית נראה שיהיה מאד 
 

ותיפקוד בתקופות לא קלות מסירות על  ,תרומהעל המון תודות . מתחדשת –חינוך חברתי הנהלת •
הילה שגיא, רוני פרס, רויטל אשכנזי ויהודית כרמון, שסיימו את  -ל יצירת מערכת חינוך מפוארתו

אשר מיה פישר, יזהר רם, גילה לינטון ודפנה נתן יאיא,  : ברכות למצטרפים. תקופת כהונתן בוועדה
ימשיכו לדאוג מירי רם, עוז צברי דר, יעל אבל וסמדר אלהרר  ,איריס שובל, יחד עם סרג'יו המרכז

 .)גם לסבים ולסבתות...( ולהוריהם הרבה אושר לילדינו תביאו תפרחשגשג, תשמערכת החינוך 
 

בסופו של  ,הרבה בירוקרטיה .מטפלים ,שלום נעה" מייל שהגיע הבוקר מהמועצה –ר המיקוש דג •
 סוף שבוע של קצת אופטימיות ... ."דבר נצליח

 
קומץ  נהה. התכנסנו לאירוע פרידה מאבי בן ארויה מרכז הגד"ש שלנוביום שני   -פרידה מאבי  •

מהברכות שהושמעו ואשר מתמצתות את תרומתו האדירה של אבי לגד"ש ולמטעים בפרט ולכפר 
  :חרוב בכלל

 ..לאבי, עם סיום תפקידך כמנהל ענף המטעים והגד"ש"

אבי, התחלת את דרכך בכפר חרוב לפני שנים רבות כבן גרעין 'משוש' וכעובד מן המניין בגידולי שדה, 
גידולי תעשייה ובעיקר על כותנה.  בהמשך התקדמת, קיבלת את ריכוז הענף ועשית ענף שהתבסס על 

לימים, קיבלת החלטה ללכת לרעות בשדות זרים ויחד עם ננוש עברת לעבוד בחו"ל ובקיבוצים  חַיִל.
 במרכז הארץ.

ובניתם את כאשר נפל לכם האסימון היכן המקום שהכי טוב לחיות בו בארץ, חזרתם לרמת הגולן 
ביתכם בנאות גולן. אנחנו זכינו  לקבל אותך בחזרה לניהול ענף הגד"ש. בהמשך, הבנת שהעתיד הוא 
במטעים והובלת, יחד עם יוסי, מהלך בו הפך הענף לכזה שמרכז הכובד בו הם המטעים ולצִדם ענף 

יוון הנכון גד"ש. לא פשוט לאיש גידולי שדה להפוך להיות איש מטעים. אבל אתה הבנת שזה הכ
 והלכת ללמוד את הנושא ממגדלים ותיקים ומדריכים.

בחנת אלו סוגי מטעים הכי מתאימים לאזור שלנו והמלצת לנטוע אגסים, אפרסקים, נקטרינות, 
שקדים ובהמשך זיתים והדרים. כפר חרוב האמין בך וביכולות שלך והחליט להפוך כיוון ולהשקיע 

האופייניים לך, הקמת ענף מטעים לתפארת שרבים במטעים. אתה, בקפדנות ובמקצועיות 
מהמגדלים בארץ עולים לרגל אליך לכאן ללמוד ולראות כיצד ניתן להקים מטעים מוצלחים. 
במקביל לא זנחת את ענף הגד"ש בו עברת לגדל ירקות תוך שידעת לנצל את הפוטנציאל של כמויות 

 ה הולמת לענף.המים שנותרו מהמטעים לגידולים ריווחים שישאירו תמור

אבי, עבדנו יחד לפני שנים רבות בגידולי שדה. כבר שם  הכרתי אדם רציני, מקצועי, ששם לנגד עיניו 
מטרה להגיע להישגים מקצועיים וכלכליים בענף תוך עבודה מאומצת עם השקעה של ימים ולילות 

עצים אתך בנושאים כדי להגיע למטרה זו. לימים, הפכת להיות בר סמכא ומגדלים רבים בארץ מתיי
 מקצועיים.

הקמת כאן ענף גדול, רווחי ויעיל שמהווה גורם יצור חשוב ומרכזי במערכת הכלכלית של קיבוץ כפר 
 הגדולה. וחרוב ועל כך תודתנ

אמנם אנחנו נפרדים ממך היום כמנהל הענף, אבל ביתך נשאר כאן בגולן. כפר חרוב תמיד יידע להכיר 
 יה פתוח בפניך.ולהוקיר את פועלך ותמיד יה

בשם קיבוץ כפר חרוב אני מבקש להודות לך על כל התקופה הארוכה בה שימשת כמנהל ענף המטעים 
 והגד"ש, להודות לננוש על התמיכה לאורך שנות עבודתך ולאחל לך בהצלחה בהמשך דרכך. 

 

לפתח  נעם, אתה נכנס לנעליים גדולות שמשאיר אחריו אבי. משימה גדולה עומדת בפניך להמשיך
 את הענף המוצלח הזה ולשמור על רווחיותו. בהצלחה גם לך.

 

 יורם     חרוב,-בשם חברי כפר  
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ראה שאין מי  ".ומפרשים פן כה וכה, וירא כי אין אישויִ " כתוב על משה , כמה מילים על אחריות"
. ישראליציאת מצרים, והגעה לארץ  וההמשך כבר ידוע –מה עשה? לקח על עצמו , שייקח אחריות

להפוך ממשק גד"ש למשק מטעים.  בשנת אלפיים ומשהו, החלטנו לשנות דיסק. להזיז את הגבינה
ההמשך ידוע ואנסה  חיפשנו מי שיבצע את השינוי. מי יתלה את הפעמון?, החלטה אסטרטגית

ימים  –לקחת את האחריות על השינוי, על שפה חדשה, עולם שונה, מדדי הצלחה אחרים –לתמצת 
 להתמודד עם פחד הלא ידוע, בשמש ועבודה פיזית בשטח, פתיחות ללמוד הכל מחדש ארוכים

להביא הישגים ברמה הארצית, כאילו  ולבצע באלגנטיות, )כאשר ישנה הצלחה רבה בתחום הידוע(
ללמוד, להפנים,  -ועלינו –אבי רקח מתכון  ובלי סוף עשייה! –היה כאן חידוש, ריגוש  זה מובן מאליו

 . " )ברכת אריאל(ועל חיבור אל האדמה אל הארץ –על יושרה  –ודה על שנים ת להוקיר.

 
בשיווק ביקור של אורח מסין, בשוק מקומי מתכוננים למו"פ ערבה )ועל כך בשבוע  - במפעלבבועה  •

מתכוננים במרץ לחודש פברואר הידוע בכינויו 'חודש הסמינרים'. טכס טו' בשבט  הבא( ובמרקום
נחגג בליווי להקת הבית של הפיתוח, קטעי קריאה ושירה, סיידר חם, שי מתוק ומזין ונטיעות 

 לאמיצים.
 אין דבר שהוא יותר חסר תועלת מאשר לבצע ביעילות משהו שאין בו צורך...                       

 פיטר דרוקר                                                                                                                                                

                                        
 

 – ברכות
 ל ולנטע ולאנדריי למעבר לבית החדשמאשר....ללואיז ויובקצת באיחור אבל יותר טוב מאוחר 

 .בשכונת מצוק צפון
 
 
 

 ב.של הא ומותעינב מהנהלת חשבונות על של  האנו משתתפים בצער

 

 
 ונטיעות מוצלחות שמחהשבת                                

           
 נעה.         


